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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mikor emeli a kormány a háziorvosok mellett dolgozó 
szakemberek bérét?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A háziorvosi praxisok működtetését szakképzett nővér alkalmazásához köti a NEAK. A praxisokban
dolgozó  nővérek  80%-a  rendelkezik  emelt  szintű  ápolói  vagy  egyéb  egészségügyi  OKJ
szakképesítéssel.  A  szakdolgozók  többségének  több  évtizedes  kórházi  osztályokon  szerzett
munkatapasztalata  is  van,  mely  nagyban  hozzájárul  a  magas  szintű  betegellátáshoz  az
alapellátásban. Sokan közülük 20 éve ugyanazon a munkahelyen végzik munkájukat. A rendelési
idő ugyan napi 4 óra, de a feladatok elvégzéséhez ennél több időre van szükség, hiszen a nővér
otthonukban is ellátja a rászoruló betegeket, tehát feladatai nem érnek véget a rendelési idő végével.
Vannak kollégák,  akiket  az  orvos  munkaidőn  kívül  illetve  szabadságuk alatt  is  megkeres,  ellát
feladatokkal,  telefonon,  emailen.  Sokuk  számára  problémát  jelent,  hogy  a  munkát  24  órás
szolgálatnak  tekintik  a  betegek is,  igénybe  véve  a  mai  kor  által  ismert  összes  kommunikációs
lehetőséget, így szabadság, ünnepnap alatt, valamint hétvégén is.

A fent  leírtak  ellenére  a  szakdolgozói  béremelésből,  juttatásokból  minden  esetben  kimaradnak,
mivel sem a szakdolgozói bértábla, sem a közalkalmazotti bértábla nem irányadó a bruttó bérük
meghatározása szempontjából.

Kérem válaszoljon a következő kérdésekre!

Tervezi-e a kormány, hogy a háziorvosi praxisokban dolgozó szakembekre is kiterjeszti a bértáblát?

Tervezi-e a kormány, hogy a jövőben közalkalmazottként foglalkoztatja a szakdolgozókat?

Milyen munkajogi  segítséget  tudnak igénybe venni  ezek a  szakemberek,  ha a kárukra felmerül
valamilyen visszaélés a praxisban?



Miért  kell  kamarai  tagdíjat  fizetniük,  ha  semmilyen,  a  szakellátásban  dolgozó  szakdolgozóka
vonatkozó jogi garanciák nem vonatkoznak rájuk?
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